

Participatieraad Gemeente Assen
Verslag d.d. woensdag 20 december 2017
Zaal 3

Aanwezig	Ria Haan, Willy van de Kolk, Henk Grootjans, Lianne Nesselaar, Geert Hagen, Ritu Sharma, Carolien Moek, Pieta Claus, Mellie Metarij
Gasten	
Afwezig (mk)	Stefan Dijkema, Ingrid Wortelboer
Notulist	M. Loppersum

Agendapunt	Omschrijving
1.	<p><u>Opening en vaststelling agenda</u></p> <p>Geert opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Het voorstel is om te beginnen met de presentatie inzake het advies van de eigen bijdrage WMO door Pieta en Carolien.</p>
2.	<p><u>Mededelingen</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Voor vanavond zijn er afmeldingen van Wim, Frank, Ingrid en Stefan. Wim en Frank hebben zich tevens definitief afgemeld voor de participatieraad.
3.	<p><u>Notulen november 2017</u></p> <p>Het verslag van de vergadering van 15 november 2017 wordt met de volgende wijzigingen vastgesteld.</p> <p>Blz 2: Kadernota sociaal beleid → bij punt 6 wordt de zin ‘maar de kadernota staat grotendeels wettelijk vast’ verwijderd.</p> <p>Blz 2: Punt 7 laatste bullit → hier staat cliëntenraad, dit wordt gewijzigd in de RCPA omdat dit ook de naam is van de raad.</p> <p>Blz 2: Punt 7 2^e bullit → dit punt wordt uit de notulen gehaald.</p> <p><i>Naar aanleiding van:</i></p> <p>Pieta en Ritu geven aan dat ze ook situaties (her)kennen over intimidatie in de bijstand.</p>
4.	<p><u>Actielijst november 2017</u></p> <p>Het bezoek aan Kloosterveen wordt van de actielijst gehaald. Mellie en Willy gaan hier naar toe, niet de gehele raad.</p> <p>5 januari a.s. is er een bijpraatafspraak voor jeugd, dit wordt daarna teruggekoppeld. Mantelzorg → dit is benoemd bij Rob Kah.</p>
5.	<p><u>Advies eigen bijdrage WMO</u></p> <p>Pieta en Carolien hebben een presentatie gegeven waarin de punten zijn aangegeven. Ook zijn de opmerkingen omtrent de voorstellen van de gemeente bij de eigen bijdrage van de WMO genoteerd.</p> <p>Het advies moet nu nog gemaakt worden. De verwachting was dat er een voorstel voor een advies zou liggen. Pieta heeft aangegeven dat ze wil voorkomen dat ze zelf het advies schrijft omdat dit iets gezamenlijks moet zijn. De afspraak was dat van te voren het stuk gelezen zou zijn en dat de commissie dan met een voorstel zou komen voor een advies. Met het eerste gedeelte kan een redelijk advies gegeven worden. Over de verordening is het lastig om een advies te geven, dit is meer ter kennisgeving. De huidige documenten worden aan Willy en Geert gegeven zodat het advies verder geschreven kan worden.</p>

6.	<p><u>Voortgang Participatieraad</u></p> <p><i>6.1 Evaluatie bijeenkomst Hergen Datema 29 november</i></p> <p>Ria heeft hierover een verslag geschreven. Willy heeft met Hergen Datema afgesproken om nog contact met hem te hebben om te evalueren of alles volgens verwachting is gelopen. Ook is Hergen benieuwd of we over een half jaar nog een afspraak willen om dit verder te bespreken. Pieta en Mellie geven aan dat het zeer zorgvuldig en deskundig was. Het is goed om over een half jaar een update te doen. Willy vond het ook fijn dat de kwaliteiten werden opgehaald, wat gemist werd en wat nodig is. Ook hoe je dan aan jezelf kunt bouwen. Lianne geeft aan dat hier nog meer uitgehaald kan worden. Het zou mooi zijn als we wat kritischer zijn en wat meer handvaten krijgen om aan de slag te kunnen. Ook de verwachtingen onderling naar elkaar toe zijn belangrijk om uit te spreken. Hier moeten we dan ook kritisch naar onszelf kijken. Henk vond het spel wat minder interessant, het tweede gedeelte vond hij interessanter omdat toen werd gepraat over de inhoud. We kunnen zelf ook goed evalueren, daar hebben we geen extern persoon voor nodig. Het is belangrijk om gedurende het jaar kritisch naar elkaar te durven zijn.</p> <p>Carolien geeft aan dat het zinvol was en dat je ergens mee aan de gang gaat, ook heeft het was los gemaakt, je gaat over het proces nadenken. Ook vraagt ze zich af of het zinvol is om dit nog een keer over een half jaar te doen of dat we als raad zelf hier mee verder gaan om structuur aan te brengen en hier tijd voor te maken tijdens de vergadering.</p> <p>Ria vond het goed om elkaar als mensen beter te leren kennen en hoe je dit gaat afstemmen. De komende maanden moeten we zien hoe dit loopt. Ook Ritu sluit zich hierbij aan. De tweede ronde was voor Ritu goed zodat ze weet bij wie ze hulp kan vragen.</p> <p>Geert geeft aan dat het goed is om de krachten van de oude deelnemers en nieuwe deelnemers goed te bundelen. Geert vond ook dat het belangrijk was om het groepsproces te begeleiden. Het is volgens Geert wel goed om dit nog een keer te doen, maar dan moeten we wel kritisch zijn. Deze opdracht zou dan ook eventueel meegegeven kunnen worden.</p> <p><i>6.2 Vergaderdata 2018</i></p> <p>Dit schema wordt aangehouden. Op 24 januari a.s. zal Ria notuleren.</p> <p><i>6.3 Up-to-date maken lijst commissies en leden</i></p> <p>Ria heeft een overzicht gemaakt van de commissies.</p> <p>Pieta stopt met de participatieraad na juli 2018. Ook Lianne wil stoppen met de participatieraad, ze wil zeker nog wel iemand inwerken. In januari tijdens de informele vergadering zullen de commissies besproken worden.</p>
7.	<p><u>Zesde raadsmonitor Sociaal Domein</u></p> <p>Opvallend is dat Sander weer dezelfde vragen heeft gesteld. Willy heeft het voorstel om nog een keer met Sander Spijker in gesprek te gaan en dat er dan gericht op de monitor wordt ingegaan, wat dit bijdraagt, de toegevoegde waarde en wat hij van de participatieraad verwacht. Dan kunnen we ook beslissen of we de monitor voor kennisgeving aannemen of dat we er wat mee kunnen doen. Willy en Geert nemen dit mee in het overleg met de gemeente.</p>
8.	<p><u>Overleg voorzitter PR met gemeente Assen</u></p> <p>Willy heeft de informatie gemaaild naar iedereen, hier zijn geen vragen over.</p>
9.	<p><u>Signalen uit het veld</u></p> <p>Pieta → er is een poging gedaan door een burger om contact te maken met de</p>

ombudscommissie. Deze ervaringen zijn zeer slecht, eerst moet men zich verantwoorden bij de gemeente en daarna wordt dit omgeleid. Je moet rechtstreeks contact kunnen leggen met deze commissie en dit moet niet via de gemeente gaan. Er moet geen belemmering zijn om naar deze ombudscommissie te gaan. Willy en Geert nemen dit punt mee naar het overleg met de gemeente. Ook heeft Pieta een toelichting gegeven over het therapiebad in verband met verschillende belangen hierbij. Vraag is hoe de gemeente de mensen faciliteert die deze therapie nodig hebben en wat de regie hierin is door de gemeente.

Willy → is samen met Mellie naar het VN-verdrag congres te Utrecht geweest. Het was een leuke dag en was vooral bedoeld voor aandacht voor het verdrag. Het bracht niet veel nieuws. Mellie vond het mooi om te zien wat er gedaan wordt voor mensen met een handicap.

Carolien → is bij de training geweest voor herkennen en omgaan met mensen met lichte verstandelijke beperking. Ze heeft hier ook gesproken met een persoon die 30 uur vrijwilligerswerk doet maar ook verplicht is om 3x per maand te solliciteren. Ook is er te weinig woonruimte voor mensen die deze beperking hebben en die zelfstandig willen wonen.

Ritu → krijgt veel vragen van moeders van kinderen die worden gepest. Gevraagd wordt of er een klachtencommissie is op scholen. Lianne neemt dit mee in de bijpraatafspraak voor jeugd.

10.	<u>Ingekomen en uitgegane stukken (ter info)</u>	
A01	Tinten – Klankbordgroep Integrale Ouderenzorg Assen → het is goed om te kijken wat er zich afspeelt, maar niet om lid te zijn van een panel. Willy geeft aan dat het goed is om te oriënteren wat er gebeurt in de samenleving dat je dan wel actief betrokken moet zijn hierbij. Ria zal aangeven dat we niet deelnemen maar dat we wel graag geïnformeerd willen blijven.	Niemand
A02	VIP training herkennen van en omgaan met mensen met een (licht) verstandelijke beperking.	Carolien
A03	Marije van Haeften – stand van zaken werkleerbedrijf Alescon → Ria heeft Marije uitgenodigd voor de formele vergadering in januari.	
A04	Koepeladviesraad – vraag om adressen leden van de raad te koppelen aan de website → Mag Ria alle adressen van onze leden doorgeven aan de koepel? → nee is het antwoord.	
A05	Vragen implementatie VN verdrag → Pieta geeft aan dat het alleen maar gaat over de fysieke toegankelijkheid. Ook is gesproken over de bejegening en dit is ook een toegankelijkheid, dit is niet meegenomen.	Ter info
A06	Prokkel netwerkbijeenkomst provincie Drenthe 24 januari 2018 in Assen.	Niemand
A07	VIP training omgaan met grensoverschrijdend gedrag en agressie → wie heeft hier belangstelling voor? → diegene die hier naar toe wil kan zich opgeven.	
A08	Zesde raadsmonitor Sociaal Domein en vragen Sander Spijker	Agendapunt 7
B01	Adviesaanvraag eigen bijdrage WMO – Ina Roelfsema	Agendapunt 5
B02	Koepeladviesraad – controle gegevens	Ria
B03	Netwerkbijeenkomst Onderwijs en belangenbehartiging	Commissie

	23 januari 2018 Beilen	Jeugd
B04	AVI – vragen opzetten provinciaal netwerk Sociaal Domein	Commissie Algemene Zaken
C01	Uitnodiging Kerstborrel SCW Pittelo	Ter info
C02	VG Belangenplatform Drenthe – nieuwsbrieven	Ter info
C03	Trendbureau Drenthe – nieuwsbrief	Ter info
C04	Themabrief Werkplein Drentse AA	Ter info
C05	Startnotitie omgevingsvisie	Ter info
C06	Koepel adviesraad – nieuwsflits	Ter info
C07	Ieder(in) – nieuwsbrief	Ter info
11.	<p>Rondvraag</p> <p>Mellie en Ria nemen het voortouw voor het etentje.</p> <p>Pieta → vraagt wie naar de nieuwjaarsreceptie van de gemeente gaan. Alle inwoners zijn hiervoor uitgenodigd. Dit is op 8 januari 2018. Iedereen kan hier naar toe volgens eigen inzicht.</p> <p>Willy → wil graag het voorzitterschap formeel overdragen. Dit wordt per direct geformaliseerd. Willy wordt bedankt voor zijn inzet en Geert heeft de symbolische voorzittershamer overgenomen.</p> <p>Ria → heeft informatie over de training werken met netwerk. Ria mailt dit door naar iedereen en gevraagd wordt of iedereen hier een reactie op wil geven.</p> <p>Henk → is vrijwilliger in een buurtbemiddeling en heeft dit opgegeven omdat het belangenverstremming is.</p> <p>Ria heeft een mail gestuurd om de gegevens door te geven t.b.v. de gemeente.</p> <p>Geert → er zijn 2 mensen die zelf afscheid hebben genomen. Deze zullen bedankt worden tijdens het etentje en daar wordt dan afscheid van ze genomen.</p>	
12.	<p>Sluiting</p> <p>Geert sluit vervolgens de vergadering om tien uur en wenst iedereen wel thuis. Ook wenst Geert iedereen fijne feestdagen.</p>	